
Geachte leden, 

De Kascommissie, bestaande uit Paul van Dijk en Cees Maas, heeft 9 januari jl. een meeting gehad 
met drie van de vier leden van de Financiële Commissie, te weten Mishka Schalkwijk, Wim van 
Beelen en Dirk Loos, waarin de jaarrekening (exploitatierekening en de balans) van ALTC D.D.V. zijn 
gecontroleerd. Helaas is door de coronaperikelen ook dit jaar de controle weer online gebeurd. 

De Kascommissie merkt op dat het grote positieve resultaat (€ 46.457) het gevolg is van de 
coronacompensatie baanhuur 2020 van € 45.000. Niettemin zou er ook een klein positief resultaat 
geweest zijn zonder deze compensatie. Het bestuur is er in geslaagd de contributie-inkomsten flink 
te verhogen, een stijging van circa € 57.000, als gevolg van een actief beleid om nieuwe leden 
(onder andere expats) te winnen. De stijging is ook te ‘danken’ aan de coronasituatie, doordat meer 
mensen buiten wilden sporten. De kascommissie ziet hier wel een risico of deze nieuwe groep 
leden ook langer lid zal blijven als alle beperkingen om te sporten weer zijn opgeheven. 

Opnieuw is het aantal gegeven trainingen fors gestegen. De Kascommissie is verheugd dat de 
penningmeester / Financiële commissie heeft uitgezocht of de kosten van de lessen kostendekkend 
zijn. De uitkomst laat echter zien dat de opbrengsten van de lesgelden circa € 30.000 (hiervan is 
circa € 23.000 toe te rekenen aan de winterlessen) lager zijn dan de kosten. De Kascommissie is van 
mening dat dit niet acceptabel is. De ontvangen lesgelden moeten meer in lijn worden gebracht 
met de kosten van die lessen. 

Ook dit jaar is er weer een groot bedrag betaald aan advocaatkosten (± € 33.000). De verwachting is 
dat in 2022 nog een vergelijkbaar bedrag nodig zal zijn. Het laat zich echter aanzien dat de 
arbitragezaken tussen I.T.A. B.V. en DDV dit jaar tot een einde komt. Daarmee is niet te verwachten 
dat de relatie met de I.T.A. opeens weer in rustig vaarwater komt. Opnieuw wil de Kascommissie 
benadrukken dat het uiteindelijk van essentieel belang is voor het voortbestaan van DDV op lange 
termijn dat de verhouding met I.T.A. duurzaam verbetert.  

De baanhuur buiten is het afgelopen jaar uitgekomen op ruim € 268.000 (evenals begroot). 
Uiteraard zal de uitkomst van de eerder al genoemde arbitragezaak bepalen wat de hoogte van de 
baanhuur in de toekomst zal zijn.  

Ten slotte merkt de Kascommissie op dat er op 31 december 2021 nog een bedrag aan te vorderen 
contributie openstaat van bijna € 11.000. De Kascommissie heeft de Financiële Commissie verzocht 
om deze openstaande posten spoedig te innen.  

De Kascommissie is van mening dat de aangeleverde jaarrekening 2021 een getrouw beeld geeft 
van het handelen van het bestuur en de financiële situatie van de vereniging. De Kascommissie 
spreekt zijn dank en waardering uit voor het vele werk dat de Financiële commissie dit jaar heeft 
verricht. 

De Kascommissie geeft het advies aan de Algemene Leden Vergadering van ALTC D.D.V. het bestuur 
décharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid in 2021. 
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